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Interpelujący radny: Robert Kujawski 

Radny zadał pytanie dotyczące przyszłości Wydziału Komunikacji. Zwrócił uwagę, że od 6 

miesięcy, po przenosinach, Wydział pracuje „na workach”, nawet tabliczka informacyjna na 

drzwiach jest prowizoryczna. Obsada została ograniczona do 4 osób, które wykonują bardzo 

różne zadania. 

Radny zapytał, jakie są plany Ratusza w stosunku do tego już bardzo małego Wydziału. 

Pracownicy niepokoją się, co z nimi dalej będzie; także radni chcieliby wiedzieć, czy ten 

Wydział będzie gdzieś przyłączony, czy będzie w jakiś sposób się rozwijał, kto ewentualnie 

będzie wykonywał zadania, które Wydział Komunikacji wykonywał? Czy ten Wydział będzie 

mógł się w końcu gdzieś rozpakować, i czy będzie – nawet taki okrojony – miał do 

dyspozycji chociaż dwa pomieszczenia, a nie jak teraz jedno, w którym są wszyscy 

pracownicy łącznie z dyrektorem i nie ma nawet miejsca, żeby ci pracownicy mogli spokojnie 

porozmawiać z petentami. Radny nadmienił, że mimo utworzenia Centrum Obsługi 

Mieszkańców i tak większość osób, która chce coś załatwić w sprawach np. prawa jazdy, 

dzwoni z przyzwyczajenia do Wydziału Komunikacji.  
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